
Pastvinské ohlédnutí zpět… 

A máme to tu zas, konec roku. Za námi je opět jeden z náročnějších roků. Nastává období řešení 

rozpočtu, uzávěrky, inventury, vyúčtování dotací a celkové bilancování co se nám zadařilo, co ne a na 

co bychom se v budoucnu měli zaměřit, či co se dá vylepšit, nebo změnit. Nebudu zde vyjmenovávat 

realizované, nebo zahájené projekty a záměry, veřejnost má možnost sledovat toto  dění v obci, 

včetně získávání informací od zastupitelů, na úřední desce, nebo na webových stránkách obce. Chci 

jen pár věcí zmínit a připomenout v rámci tohoto jakéhosi ohlédnutí. V průběhu roku 2017 jsme se 

museli mimo jiného potýkat s omezeními, způsobenými rozsáhlou rekonstrukcí mostu, 

komplikovaným dojížděním veřejnou dopravou, v prvním čtvrtletí jsme se museli obejít bez 

autobusové čekárny v centru, řešili jsme v létě a na podzim škody na porostech a veřejném osvětlení 

způsobené několika bouřkami a vichřicemi, velkým problémem bylo zabezpečení pracovních sil v letní 

sezóně pro chod ATC Šlechtův palouk (zde nás doslova z bryndy vytáhli naše pracovité důchodkyně), 

bylo nutné vyřešit zabezpečení zimní údržby komunikací na následující období a spoustu jiných méně 

závažnějších problémů, které přináší život a chod obce. 

Všem zastupitelům, zaměstnanců a občanům obce, kteří přispěli svým přístupem a prací ke zvládnutí 

problémů, které nás v průběhu letošního roku potkali, bych chtěl tímto poděkovat a věřím, že 

v následujícím roce se s tím opět úspěšně společně popereme. 

Na závěr chci našim občanům, chatařům a chalupářům, i občanům sousedních obcí popřát do dalších 

dnů a měsíců veselou mysl a pevné zdraví. 

        L. Škůrek, starosta 


